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EDITION HALIFAX.

Etant proprietaire de 'Edition Halifax de la Liste Noive dw Mondle pour les Philutelistes je pric que tous
m2s correspondants me transmettent pour publication toute information sur avcune condaite dishonorable de la
part de commergane ou de collecteurs.

Cette liste sera lue pa. tous les commergans fiables dans les deux mondes et les protegera de la fraude.

N. B.—Puisque cette liste sera publiee tous les trois moissurce journal,
mes remercimens seront dus a mes amis qui ra’2nverront les informations
promptes et recentes.

H. HECHLER, Redacteur,
148 RUE ARGYLE, HALIFAX, N. S.
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WORLDS BLACK LIST.

HALIFAX EDITICN.

As proprietor of the Halifax Edition of the World's Bluck List for Dhilutelists, T request from ail my
correspondents, for publication. any infarmation of dishenarzble conduct on the part of stamp dealers and stamp
collectors that may come to their knowledge.  This list will reach all reliable dealers in the two hemi- pheres for
their protection from fraud.

N. B.—As this will be published quarterly it the Philatelic Courier, I will be thankful to receive
the latest and promptest information:

H. HECHLER, Editor,

148 ARGYLE STREET, HALIFAX, N. S.
This is the ~~ost and mest widely cixculated Philatelic paper in the world.



